

Title (en)

Baldachin for exhibition stand.

Title (de)

Baldachin für eine Präsentationswand.

Title (fr)

Baldaquin pour mur de présentation.

Publication

EP 0454142 A2 19911030 (DE)

Application

EP 91106771 A 19910426

Priority

DE 9004787 U 19900427

Abstract (en)

The baldachin for a presentation wall for exhibition and sales stands is characterised in that the receiving part (15) is constructed as a stable frame, from the upper edge of which leads an obliquely projecting roof part (16) which ends, at the front, in a downwardly hanging insertion frame (17) running approximately parallel to the plane of the receiving part (15), in that at both lateral edges of the receiving part (15) and of the roof part (16) in each case one hanging wire-lattice side piece (27, 28) is arranged, which extends from the insertion frame (17) to the lower edge of the receiving part (15), and in that in the region of the lower edge of the receiving part (15) suspending elements are arranged, which are oriented at an oblique angle with respect to the plane of the receiving part (15). Such a baldachin can be attached simply to a presentation wall and put together to form a long baldachin strip, affording a correct appearance. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Baldachin für eine Präsentationswand für Messe- und Verkaufsstände ist dadurch gekennzeichnet, daß der Aufnahmeteil (15) als stabiler Rahmen ausgebildet ist, von dessen oberem Rand ein schräg auskragender Dachteil (16) ausgeht, der vorne an einem nach unten hängenden Einstekrahmen (17) endet, welcher zur Ebene des Aufnahmeteils (15) etwa parallel verläuft, daß an beiden Seitenrändern des Aufnahmeteils (15) und des Dachteils (16) je eine hängende Drahtgitter-Seitenwange (27,28) angeordnet ist, die sich vom Einstekrahmen (17) bis zum unteren Rand des Aufnahmeteils (15) erstreckt, und daß im Bereich des unteren Randes des Aufnahmeteils (15) Aufhängeelemente (35,36) angeordnet sind, die zur Ebene des Aufnahmeteils (15) unter einem schrägen Winkel orientiert sind. Ein solcher Baldachin läßt sich einfach an einer Präsentationswand anbringen und zu einem langen Baldachinband zusammensetzen, das ein korrektes Erscheinungsbild bietet. <IMAGE>

IPC 1-7

A47F 11/10; E04H 1/12; G09F 15/00

IPC 8 full level

A47F 5/10 (2006.01); **A47F 11/10** (2006.01); **E04B 7/00** (2006.01); **E04F 10/00** (2006.01); **E04F 10/02** (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01);
E04H 15/58 (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/103 (2013.01); **A47F 11/10** (2013.01); **E04B 7/00** (2013.01); **E04F 10/02** (2013.01); **E04H 1/1272** (2013.01); **E04H 15/58** (2013.01);
A47F 2005/0075 (2013.01)

Cited by

CN106157831A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9004787 U1 19910214; DE 59100415 D1 19931104; EP 0454142 A2 19911030; EP 0454142 A3 19920415; EP 0454142 B1 19930929

DOCDB simple family (application)

DE 9004787 U 19900427; DE 59100415 T 19910426; EP 91106771 A 19910426